
 

 
 

Concept Notulen Algemene Ledenvergadering Dorpsbelangen Swifterbant 
 

Datum: 20 maart 2023 
Tijd:  20.00 uur 
Locatie: De Hoeksteen 
 
Dagvoorzitter: Theo den Hartog 
Notulist:   Hans Stromberger 
 
 
Opening 
Theo den Hartog heet allen welkom en opent de vergadering. 
 
Vaststellen agenda 
De agenda is volledig vastgesteld. 
 
Mededelingen 
Geen mededelingen. 
 
Notulen vorige Algemene Leden Vergadering 
De notulen Algemene Leden Vergadering van14 november 2022 zijn goedgekeurd. 
 
Jaarverslagen 
a. Jaarverslag DBS 2022 goedgekeurd. 
b. Financieel jaarverslag Piet Slop, uitgewerkt financieel verslag van dorpsfeest 2022 staat op 
website. 
c. Kascontrolecommissie DBS goedgekeurd. 
Frank Manders aftredend en Geert Kruizinga treedt aan. Hij zal samen met Koene Tietema de 
kascontrole uitvoeren over 2023. 
Decharge van het bestuur is door leden verleend. 
 
Bestuurssamenstelling en verkiezing 
Theo stelt de vraag of er wellicht nieuwe bestuursleden zich willen aanmelden. 
Leo van Beek meldt zich aan als nieuw bestuurslid. 
 
Presentatie Commissie Swifterbant 2040 door Piet van der Aar (meedenkgroep) 
De presentatie van Piet van der Aar zal op de website van DBS geplaatst worden. Iedereen 
kan voor 15 april 2023 ideeën en op of aanmerkingen toezenden. 
 
Presentatie Swifterbant Zuid 
Deze werd gedaan door projectmanager Wil Rolink van de Gemeente Dronten en 
projectontwikkelaar van BPD Erik Makkinga. De presentatie zal aan de notulen toegevoegd 
worden. 
 
 



 

Voortgang Zwembad  
Omgang van positie zwembad in het dorp, in 2020 heeft brainstormsessie/ planvorming 
plaats gevonden. Kleinschalige recreatie, zwembad, strandje, beach volleybal etc. 
Voorjaar 2021 was het plan gereed. 
Optie 1 is alles plat en geen zwembad, optie 2 volledig nieuwbouwen en optie 3 renoveren. 
Accumulatieplan, er wordt in ieder geval een nieuwe coating aangebracht in het zwembad, 
zodat het weer 5-7 jaar mee kan voor de bewoners van Swifterbant. 
Voorgang van het zwembad graag meenemen in Integrale Dorpsvisie. 
 
 
Wat verder ter tafel komt 
 
Wijziging in MFC, levensloopbestendige woningen zijn komen te vervallen. Coloriet geeft 
geen zorg meer, door kleinschaligheid. OFW neemt de woningen over en zal overleg gaan 
met de Gemeente Dronten. 
Piet Slop, geeft aan dat er enkele jaren geleden allerlei plannen zijn gemaakt met betrekking 
tot nieuwe scholen en locaties hiervan. 
De school Duykeldam is een monumentaal gebouw. 
Jan Griekspoor, geeft aan dat als inwoners positief denken en met elkaar samen willen 
werken er veel meer mogelijkheden zijn. Als het nodig is om bomen te kappen voor de bouw 
van scholen betekent dit, bomen kappen in het bos. Hoe meer bomen er gekapt dienen te 
worden des te meer bomen worden er weer nieuw aangeplant. 
 
Leo van Beek, Jeu de Boules banen bij De Steiger, blijven deze in de toekomst bestaan?  
 
Co Hermans, waar komen de hoogspanningsleidingen te lopen. Op 4 april 2023 is er een 
bijeenkomst hierover. 
 
Sluiting 
Theo den Hartog sluit de vergadering. 
 
 
 
 
Bijlage: presentatie Swifterbant Zuid van projectontwikkelaar BPD 
 


